
Referat Samrådsmøde 16.03.22 

 
 

 

1. Referatet er godkendt.  

 

2. Dagsorden er godkendt.  

 

3. Kort præsentationsrunde 

 

4. -Taget over udgravningen er revnet. Vokslev smeden høres om pris på reperation. 

Karsten vasker infotavlerne af ved lejlighed.   

Leo har forespurgt skov- og naturstyrelsen om mulighed for oprensning. Leo 

undersøger hvad vi giver i leje for jorden omkring udgravningen. 

 

-Leo og Karsten har haft møde med kommunen (Jonas) vedr. de grønne infofoldere. 

Der udarbejdes ny folder med hjælp fra kommunen. Vi kan søge landistriktspuljen om 

midler til ny foldere.  

 

-De blomstrende skråninger skulle have været klippet af landsbypedellerne fra 

kommunen, men der mangler et stykke. Karsten vil få dette klippet. Der er en aftale 

om at landsbypedellerne klipper det hvert efterår. Vi skal selv rive det af.  

 

-Vokseværket har søgt penge til hegn omkring legepladsen. Det kræves at 

områderne er åbne for alle i byen. Samrådet skal sørge for at der kommer en årlig 

inspektion og godkendelse af legepladsen. Leo undersøger reglerne og 

mulighederne for dette. Vi kan søge landistriktspuljen om midler hertil.  

 

- Ejerskab: Bålhytten, multibanen, legeplads og kunstværket ejes af Samrådet.  

 

- Leo informerer om “kunst i det offentligt rum”. Der bliver lavet en podcast om 

kunstværket.  

 

- Snitflader til de øvrige foreninger i Vokslev: Det er ikke Samrådets ansvar at sætte 

aktiviteter i gang, men vi skal være det økonomiske sikkerhedsnet og vi skal formidle 

kontakten til eventuelle fonde. Kathrine og Tanja skriver ud på facebook at det er 

muligt at lave arrangementer i Vokseværket.  

Vokseværket og Vokslev Samråd arrangerer ikke aktiviteter selvstændigt, men er 

behjælpelige med at støtte op omkring de interessenter der vil arrangere noget. Vi vil 

være behjælpelige med at facilitere økonomi og udlån af lokaler.  

 

- Villy Kær har henvendt sig vedr. annoncer i Nibeguiden. Vi drøfter om Samrådet vil 

gå ind i det. Vi aftaler at Samrådet og Huul Mølle deler udgifterne hertil.  

  

 

 

5: Vi har en egenkapital på 36.094 kr. Årets resultat er 14.346,49 kr.  



Vi drøfter om vi skal have en Mobilepay konto tilknyttet Samrådets konto. Vi beslutter at 

Karsten og Albert arbejder videre med dette.  

 

6: -Nogle af holderne til byens flagstænger er blevet gravet op i forbindelse med 

nedgravning af fibernet. Albert finder ud af at få disse reetableret. Kathrine og Tanja skriver 

ud på facebook at man har mulighed for at leje flagstængerne.  

-Hvis der skal kommunikeres noget ud fra Vokseværket eller Samrådet på facebook skal der 

gives besked til Kathrine og Tanja, så de ved, hvad de skal skrive ud.  

-Generalforsamlingen er 11.05.22. Her foregår den endelige konstituering. Karsten og Albert 

indkøber øl og vand til generalforsamlingen.  

 

 

 

 

 

Referent: Helle T.  


